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Betreft: Brief Taskforce Energie-infrastructuur

Geacht college,

Graag gaan we in op uw brief van 30 november 2021, waarin u het 
verzoek doet om de problematiek van het MKB op kleinere 
bedrijventerreinen prioriteit te geven bij het zoeken naar oplossingen 
van de transportschaarste op het elektriciteitsnet van Noord-Holland.

Naar aanleiding van uw brief is er reeds ambtelijke afstemming en volgt 
binnenkort een ambtelijk gesprek tussen de gemeente Schagen en de 
provincie Noord-Holland over de onderwerpen uit uw brief. Ook is de 
gemeente Schagen uitgenodigd voor de bestuurlijke bijeenkomsten 
‘samenwerken aan de energie-infrastructuur van 23 december 2021 en 
1 6 februari 2022. Meerdere punten uit uw brief zijn onderwerp van 
gesprek tijdens deze bijeenkomsten.

Verzenddatum

1

~ 3 FEB. 2022
Kenmerk

1713171/1757115

Uw kenmerk
21.751 287

Slimme oplossingen bij netcongestie
U vraagt om de inspanningen vanuit de Taskforce voor innovatieve 
oplossingen om ruimte op het elektriciteitsnet te creëren niet alleen te 
richten op grootverbruikers binnen de MRA regio. En ook de 
innovatieve oplossingen die bij MKB op kleinere bedrijventerreinen in 
Noord-Holland met kennis en expertise te ondersteunen.

Ook wij zien de noodzaak van innovatieve netoplossingen, waardoor er 
toch ontwikkelingen mogelijk zijn totdat de netuitbreidingen hebben 
plaatsgevonden. Om innovatieve netoplossingen te ondersteunen en te 
stimuleren, is onder de Taskforce de werkgroep ‘Smart Energy Systems’ 
gestart. Deze werkgroep zet zich in voor kennisontwikkeling en - deling 
van slimme netoplossingen. De focus ligt daarbij op bedrijventerreinen, 
mobiliteit en aansluiting van zon en wind op het net. De werkgroep is 
een loket voor bedrijven en gemeenten in heel Noord-Holland en maakt 
geen onderscheid tussen vraagstukken binnen of buiten de MRA-regio. 
Daarnaast werkt de provincie Noord-Holland aan een subsidieregeling 
voor slimme netoplossingen, zoals smart grids, op bedrijventerreinen. 
De planning is om deze subsidieregeling in het voorjaar van 2022 open 
te stellen.

U geeft aan dat MKB-bedrijven vaak initiatiefnemers zijn van zon op
daken en parkeerterreinen, dat hier veel draagvlak voor is en dat het
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2 Į 2 1713171/1757115nodig is om energie lokaal op te slaan om het netwerk te 
ontlasten. Dit sluit aan bij de subsidieregeling van de provincie 
Noord-Holland ‘zonne-energieleverende parkeerterreinen’, 
waarin de kosten voor een batterij als onderdeel van de solar carport 
ook subsidiabel zijn. De verwachting is dat deze subsidieregeling 1 5 
februari 2022 wordt opengesteld.

Prioriteren van netuitbreidingen
U stelt dat de prioriteit van investeringsplannen moet liggen bij het 
vergroten van de netwerkcapaciteit om MKB op kleinere 
bedrijventerreinen in Noord-Holland te ondersteunen bij de 
ontwikkeling van grootschalig zon op dak.

Wij onderschrijven uw standpunt dat grootschalig zon op dak, onder 
andere op bedrijventerreinen, een belangrijke opgave is voor het 
opwekken van meer duurzame energie. Daarnaast zijn er meerdere 
belangrijke opgaven in Noord-Holland die afhankelijk zijn van de 
netuitbreidingen. Denk daarbij aan de economische ontwikkeling, de 
verduurzaming van bedrijven en industrie, versnelling van de 
woningbouw en de verduurzaming van de mobiliteit. De Taskforce 
werkt aan een aanvalsplan voor het versnellen van de geplande 
netuitbreidingen. De eerste stap van het aanvalsplan is prioritering 
aanbrengen in de netuitbreidingen. Vervolgens worden voor deze 
prioritaire projecten de versnellingsmogelijkheden in beeld gebracht en 
gezamenlijk opgepakt. We hechten er belang aan om gezamenlijk, 
gemeenten, provincie en netbeheerders, het gesprek te voeren over de 
afwegingen om te komen tot de prioritering van de netuitbreidingen.
Dit gesprek zal dit voorjaar in de regio worden gevoerd.

Lobby richting het Rijk
We zijn het met u eens dat ook andere oplossingen dan de 
netuitbreidingen belangrijk zijn om de netcongestieproblemen op te 
lossen. Via het IPO en brieven aan de Tweede Kamer vragen we bij het 
Rijk aandacht voor meer experimenteerruimte en het stimuleren van 
innovatieve oplossingen om netcongestie op te lossen. Ook de 
netbeheerders hebben dit punt meegenomen in de lobby-agenda bij het 
Rijk. We bespreken graag in het geplande ambtelijk overleg hoe we 
verder samen kunnen trekken richting het Rijk.

Uw verzoek om er voor te pleiten bij het Rijk om de voorwaarden van de 
SDE-subsidies aan te passen om ruimte te bieden voor initiatiefnemers 
die in afwachting zijn van een positieve transportindicatie, hebben we 
meegenomen in een brief aan de Tweede Kamer.

Gedeputeerde Staten van Noord-Holland,

/^voorzitterinciesecretaris

A.Th.HM. Bergkamp A.Th.H. van Dijk

Deze beslissing is namens Gedeputeerde Staten genomen door het lid 
van het college dat met dit onderwerp is belast.


